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Referat - Ordinært bestyrelsesmøde afd. 61 Hals  
mandag den 26. september kl. 19.00, Bøgevej 2 

 

  Opfølgning 
næste møde 

Ansvarlig 

Fremmødte: Alle 
 

1. Valg af dirigent:  

 Karin 

 
  

2.  Godkendelse af referat 

 Godkendt referat af 20/6 2016 
 

  

3. Opfølgning fra sidste møde 

 Bedre lys over bordet på Bøgevej 2 – hvem er ansvarlig?? 

Brug af kontoret på Bøgevej.- ansvarlig (Torben og) Maria. 

OK med brug af lokalet efter arbejdstid. 

Julefrokost – planlægning – ansvarlig?? 

(Ref. Maria har allerede handlet på dette. Vi mødes lørdag 

den 19.11.16 kl. 12 på Golfcafeen, Nordmandshage. SU 

18.10) 

Rikke kontaktes vedr. gennemgang af afd. Økonomi + 

økonomi i det hele taget i Boligselskabet. 

Rikke bestemmer tid og sted. 

X 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

X 

Niels 
 
 
 
 
Maria 
 
 
 
 
Nils 

4. Meddelelser fra formanden 

 Klage over beboer fra Bøgevej, høj musik, råb og skrig samt 
trusler over for en nabo. 
 
Der er kommet legetøj i sandkasserne. Aase og Johan 
samler legetøjet ind til vinterhi efter uge 42. 
 
Hvordan kan legepladsen gøres mere attraktiv, så billigt 
(gratis) som muligt?  
Legepladsgruppe: Johan, Trine og Mygge. 
 
Indbydelse til BoiAalborg. Johan, Karin og Maria deltager. 
 
Invitation til spadestik på Søhesten: 4.10 kl. 14.00. 
Alle opfordres til at deltage. 
(Ref. Spadestik blev senere aflyst, da byggetilladelsen ikke 
er kommet frem – sagen ) 
 

 
 
 
 
 
 

X 

 
 
 
 
 
 
Johan 
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Åbent hus i Engparken 1.10 kl. 10-14: Maria og Karin 
deltager. 
 
Navneskilte til nye medlemmer er på vej. 
 
  

5. Orientering vedr. repræsentantskabsmøder 

 Forslag til at dette punkt ændres til f.eks.:  

ORIENTERING – SHB, vedtaget Nils orienterer. 

Der blev givet en generel orientering om aktiviteter i SH,  

byggerier, omfang, besigtigelse, organisation. 

6. Nyt fra afdelingsbestyrelsesmedlemmerne 

 Nils: Beboer efterlyser at nye beboere modtages med 
blomster. Det er ikke afdelingsbestyrelsens opgave, men op 
til de enkelte naboer. Der kan også være naboer, der ikke 
ønsker ”samvær”. 
 

  

7. Økonomi 

 Intet. Johan opfordrer til at der skiftes til LED lys. 
Der er sket udskiftning i dele af Hals Boligforening, og vi 
tolker det som et udtryk for at det er en igangværende 
proces. 
 
 

  

8. Aktiviteter 

 Fremover er der frugt og lidt kage til møderne. 
 

 Birthe 

9. Eventuelt 

 Varme- og ventilationssystemet på Idræts Alle er svært, og 
der efterlyses ”brugsanvisning”. Det er for dyrt, at der skal 
tilkaldes VVS-montør. 
 
Ide om en bustur rundt til alle afdelinger. En bus koster ca. 
9000 kr. Formål: At vise beboerne festlokaler, 
gæsteværelser, foreningens andre boliger. Kan vi skaffe 
pengene. Ideen er god. Niels vender det med JEG. 
 

 
 
 
 

X 

 
 
 
 
Nils 

10. Næste møder  

 Tirsdag 22.11, onsdag 1.2.   

 


